
Нермин Пурић  

1. Питање постављено Влади Унско-санског кантона и начелницима општина у 

Унско-санском кантону – “Колико средстава је у протекле три године прикупљено 

у сврху заштите становништва од природних незгода (за потребе Цивилне 

заштите), гдје се налазе та средства и да ли су коришћена у протекле три године, у 

којем интересу и у које сврхе? Молим за детаљан преглед прикупљених и 

искоришћених средстава.” 

2. Питање постављено Влади Федерације БиХ – “Колико средстава је током 2012. и 

2013. године исплаћено фирмама на подручју општине Велика Кладуша, у оквиру 

различитих пројеката подршке које реализују надлежна министарства и друге 

релевантне организације и институције које дјелују на нивоу Федерације БиХ, као 

што су Развојна банка ФБиХ, Фондација за одрживи развој и друге сличне 

организације? Молим за детаљан преглед по фирмама, износима и пројектима, 

укључујући субвенције, грантове, потицаје и друге видове помоћи. 

3. Питање постављено Савјету министара БиХ – “Шта Савјет министара БиХ чини на 

законском регулисању односа Босне и Херцеговине у смислу доношења закона и 

других прописа којима се регулишу питања учешћа дијаспоре у јавном и 

политичком животу у БиХ, одређених олакшица за улагање у БиХ, остваривања 

права грађана БиХ у дијаспори у погледу културе, образовања и других питања?” 

  

  

 

 

 

 

 

 
 


